



**គំរូ ទំព័រនេះសម្រាប់សេចក្តីយោងតែប៉ុណ្ណោះ**

លេខទូរស័ព្ទរបស់ EDD :  
អង់គ្លេស 1-800-300-5616  
អេស្ប៉ាញ 1-800-326-8937  
ចិនភាសាខ្មែរ 1-800-547-3506  
ចិនភាសាស៊ី 1-866-303-0706  
វៀតណាម 1-800-547-2058  
TTY (គ្មានសម្តែង) 1-800-815-9387  
ទីតាំងគុំនេធីណែក EDD: [www.edd.ca.gov](http://www.edd.ca.gov)

EMPLOYMENT DEVELOPMENT DEPARTMENT (EDD)

UI Center – Oakland #853  
P.O. Box 12906  
Oakland, CA 94604-2906

\_\_\_\_\_  
\_\_\_\_\_  
\_\_\_\_\_

**សេចក្តីជូនដំណឹងជំនួយការអត់មានការងារ ធ្វើក្នុង គ្រោះមហន្តរាយថ្នាក់សហព័ន្ធ (DUA)**

FEMA: \_\_\_\_\_

SSN: \_\_\_\_\_

កាលបរិច្ឆេទលិខិត : \_\_\_\_\_

កាលបរិច្ឆេទមានធននៃការទាមទារសំណង : \_\_\_\_\_

ចំនួនអត្ថប្រយោជន៍ជំបំផុត : \_\_\_\_\_

ចំនួនអត្ថប្រយោជន៍ប្រចាំសប្តាហ៍ : \_\_\_\_\_

**ប្រាក់ចំណូល/ប្រាក់ឈ្នួលសរុបសម្រាប់ការបញ្ចប់ត្រីមាស ប្រតិទិន**

ត្រីមាស/ឆ្នាំ					ឈ្មោះរបស់និយោជក :
ចំនួនប្រាក់ឈ្នួល					

សំខាន់ : EDD បានដាក់ពាក្យទាមទារសំណង DUA របស់អ្នក។ អត្ថប្រយោជន៍របស់ DUA គឺអាចបង់បានលុះត្រាតែអ្នកមានសិទ្ធិទទួលបានទាំងអស់។ អ្នកមាន 21 ថ្ងៃដើម្បីធ្វើឯកសារភស្តុតាងទៅ EDD ថាអ្នកបានធ្វើការឬបានធ្វើការឱ្យខ្លួន មុននឹងភាពមហន្តរាយ។ ការអាក់ខានផ្តល់ឯកសារភស្តុតាងនឹងប៉ះពាល់ដល់សិទ្ធិទទួលបានរបស់អ្នកចំពោះអត្ថប្រយោជន៍ DUA ។ (ប្រសិនបើនេះគឺជាសេចក្តីជូនដំណឹងបានកែសម្រួល ហើយអ្នកបានផ្តល់ឯកសារភស្តុតាងពីមុនរួចហើយ អ្នកមិនចាំបាច់ផ្តល់វាម្តងទៀតឡើយ)

ព័ត៌មានខាងក្រោមត្រូវបានផ្តល់នៅក្នុងសេចក្តីជូនដំណឹងនេះ:

**ចំនួនអត្ថប្រយោជន៍ជំបំផុត :** ចំនួនប្រាក់សរុបដែលអ្នកអាចទទួលបាននៅលើការទាមទារនេះ ប្រសិនបើអ្នកបំពេញតាមតម្រូវការសិទ្ធិទទួលបាន DUA ទាំងអស់ រួមទាំងអ្នកនៅតែគ្មានការងារធ្វើ ដែលជាលទ្ធផលផ្ទាល់នៃគ្រោះ មហន្តរាយ។ ចំនួននេះត្រូវបានសម្រេចដោយក្រសួងការងារសហរដ្ឋអាមេរិក។

**ចំនួនអត្ថប្រយោជន៍ប្រចាំសប្តាហ៍ :** ចំនួនអតិបរមាដែលអ្នកអាចទទួលបានជារៀងរាល់សប្តាហ៍ ប្រសិនបើអ្នកបញ្ជាក់សម្រាប់អត្ថប្រយោជន៍និងសមស្របនឹងតម្រូវការសិទ្ធិទទួលបាន DUA ប្រចាំសប្តាហ៍។ ចំនួនអត្ថប្រយោជន៍ប្រចាំសប្តាហ៍នៃការទាមទារសំណង DUA ត្រូវបានសម្រេចដោយក្រសួងការងារសហរដ្ឋអាមេរិក។ នៅក្រោមច្បាប់ចំនួននេះត្រូវបានលែងសម្រួលដោយផ្អែកទៅលើឯកសារ ភស្តុតាង នៃប្រាក់ឈ្នួលឬប្រាក់ចំនួនដែលអ្នកផ្តល់។

**ចំនួនសរុបនៃប្រាក់ចំណូល/ប្រាក់ឈ្នួល:** ចំនួនសរុបនៃប្រាក់ចំណូលដែលបានរាយការណ៍ដោយនិយោជកក្នុងអំឡុងពេលត្រីមាសដែលបានសរសេររាយ។ ប្រាក់ចំណូលទាំងនេះត្រូវបានប្រើប្រាស់ដើម្បីគណនាចំនួនអត្ថប្រយោជន៍ ជំបំផុតរបស់អ្នក។ សេចក្តីជូនដំណឹងអាចមិនឆ្លុះបញ្ចាំងប្រាក់ឈ្នួលបានរកចូលសម្រាប់ត្រីមាសប្រតិទិន បានសរសេររាយនៅខាងលើ។ ប្រសិនបើប្រាក់ឈ្នួលបានខ្ពស់ជាងការទាមទារសំណងរបស់អ្នក អ្នកនឹងទទួលបានសេចក្តីជូនដំណឹងដែលបានកែសម្រួល។ (ប្រាក់ឈ្នួលដែលបានរកចូលឬត្រូវបានបង់មកអ្នកក្នុងឆ្នាំពន្ធដែលបានបំពេញមុន ដែលត្រូវបានប្រើប្រាស់ដើម្បីបង្កើតការទាមទារសំណងរបស់អ្នក។ ប្រាក់ឈ្នួលមានន័យថា ប្រាក់បំណាច់សម្រាប់សេវាកម្មដែលបានអនុវត្តសម្រាប់មួយផ្សេងទៀត ឬប្រាក់ចំណូលសុទ្ធពីសេវាកម្មដែលបានអនុវត្តក្នុងការងារខ្លួនឯង រួមទាំងប្រាក់ឈ្នួល និងការងារដោយខ្លួនឯងដែលមិនត្រូវបានគ្របដណ្តប់សម្រាប់ការទាមទារធានារ៉ាប់រងភាពអត់មានការងារធ្វើជាប្រចាំ)។

**ព័ត៌មានបន្ថែម:**

- អ្នកត្រូវតែទាក់ទង EDD ប្រសិនបើព័ត៌មានណាមួយនៅក្នុងសេចក្តីជូនដំណឹងនេះគឺមិនត្រូវឬមិនមាន។
- សម្រាប់ចំនួនអត្ថប្រយោជន៍ប្រចាំសប្តាហ៍ខ្ពស់ដែលត្រូវពិចារណា អ្នកត្រូវតែធ្វើភស្តុតាងនៃប្រាក់ចំណូលទៅកាន់អាសយដ្ឋាន EDD ដែលបានរាយខាងលើដោយ \_\_\_\_\_ ។ ភស្តុតាងនៃប្រាក់ឈ្នួល ឬប្រាក់ចំណូលពីការងារដោយខ្លួនឯង រួមមាន មូលប្បទានប័ត្រ ប័ណ្ណបើកប្រាក់បៀវត្ស W-2 ទម្រង់បែបបទពន្ធ ឬឯកសារផ្សេងទៀតដែលបង្ហាញពីកន្លែងដែលអ្នកធ្វើការ និងចំនួនទឹកប្រាក់ដែលអ្នកបានទទួល ឬប្រាក់ចំណូលសរុបរបស់អ្នកពីការងារខ្លួនឯង។ បញ្ចូលលេខសន្តិសុខសង្គម ឈ្មោះ និងអាសយដ្ឋានរបស់អ្នកនៅលើឯកសារជាលាយលក្ខណ៍អក្សរណាមួយដែលអ្នកផ្តល់ដល់ EDD ដើម្បីធានាបាននូវដំណើរការព័ត៌មានភ្លាមៗ ។
- អ្នកត្រូវតែបន្តការបញ្ជាក់សម្រាប់សប្តាហ៍ណាមួយដែលអ្នកចង់ទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍ DUA (ដរាបណាអ្នកនៅតែគ្មានការងារធ្វើដោយសារតែគ្រោះមហន្តរាយ) ដោយរង់ចាំការពិចារណាលើឯកសារប្រាក់ចំណូលណាមួយដែលអ្នកផ្តល់ឱ្យ EDD ។

សេចក្តីជូនដំណឹងភាពសម្ងាត់: សេចក្តីជូនដំណឹងនេះគឺសម្រាប់ការប្រើប្រាស់របស់អ្នកដែលមានសិទ្ធិទទួលបានប៉ុណ្ណោះ។ វាមានព័ត៌មានសម្ងាត់ប្តូរញញើត។ នៅក្រោមក្រមព្រហ្មទណ្ឌ 502 និងក្រមរដ្ឋប្បវេណី 1798.53 ការពិនិត្យឡើងវិញ ការប្រើប្រាស់ ការបង្ហាញ ឬការចែកចាយខ្លឹមសារនៃឯកសារនេះដោយគ្មានការអនុញ្ញាតណាមួយត្រូវបានហាមឃាត់ និងទទួលរងនូវការផាកពិន័យ/ពិន័យព្រហ្មទណ្ឌ ។ ប្រសិនបើអ្នកមិនមែនជាអ្នកទទួលបានសិទ្ធិទទួលបានសេវាទាក់ទង EDD។